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 Zápis 
 

Z pracovního jednání  II. pracovní skupiny komunitního plánování sociálních služeb 
(starší a zdravotně postižení občané) 

Dne 21. února 2007 Městský úřad Kostelec nad Orlicí 
 
Přítomni (dle prezenční listiny): 
Blažková Pavlína, Hejhalová Eva, Ing. Stehlík Josef, Mgr. Vašíček Jindřich, Morávková Jana, 
Minaříková Marie, Mgr. Johanidesová Jaroslava, Hejnová Jitka (zástup za pí Vackovou Marii 
– GC Tý),  
 
Omluveni (dle prezenční listiny): 
Poláčková Marie, Fiedlerová Eva,  Mgr. Jandejsek Pavel, 
 
Hosté   
Tichá Jana – DD Albrechtice nad Orlicí 
Morávková Jana ml. – praxe ve zdravotní domácí péči 
Mgr. Pavla Chalupová – Středisko rané péče Liberec 

 
 
Kovaříčková: 
Představila hosty a přítomné členy navzájem. 

1.) Zástupci Střediska rané péče Liberec se na nás obrátili s žádostí o zapojení ve II. 
pracovní    skupině, ale na jednání se nedostavili.  
Dodatečně se omluvili a zažádali vystoupit s příspěvkem na příští schůzce.  
 

2.) Dne 2.3.2007 jsme obdrželi žádost Města Týniště n. Orl. o delegování pí Tiché do 
Řídící skupiny (projevila zájem pracovat i ve II. pracovní skupině- na příštím jednání 
proběhne hlasování). 

 
3.) sl. Jana Morávková ml. se obrátila na skupinu se zájmem pracovat ve II. prac. sk. 

Krátce pohovořila o své dosavadní praxi (např. tvorba standardů kvality v Pobytovém 
středisku Kostelec n. Orl.). 

 
4.) Dle Jednacího řádu pracovních skupin, čl. V - při veřejném hlasování skupina 

odsouhlasila vstup Jany Morávkové ml. do II. pracovní skupiny. 
 

5.) Poděkování členům, kteří spolupracovali na doplňkových otázkách Průzkumu 
sociálních potřeb obyvatelstva – předání drobného dárku. 

      Za   I. sk. Mgr. Jelínek Tomáš, Červinková Alena, Serbousková Dagmar 
      Za II. sk. Mgr. Vašíček Jindřich, Vacková Marie, Blažková Pavlína, Poláčková Marie,  
                              Ing. Stehlík Josef 
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6.) Prezentace Průzkumu sociálních potřeb obyvatelstva a úrovně znalostí obyvatel o 
sociálních službách v Kosteleckém regionu – brožura bude přílohou v březnovém 
Zpravodaji. Náklady na zajištění průzkumu a tisk informačního materiálu pro 
veřejnost byly financovány z evropských fondů. 

 
7.) Členové byli seznámeni se způsobem vyřízení 14 úkolů, které vyplynuly z jednání 

pracovní skupiny a řídící skupiny za II. pololetí roku 2006. 
 

8.) Předložena Studie o možnostech poskytování SS pro obtížně zaměstnatelné skupiny 
obyvatelstva – bude uveřejněno i na webových stránkách města.  

 
9.) Informace o nových členech  řídící skupiny – jmenný seznam. 

 
     10.) Shrnutí dosavadní práce na Smlouvě o partnerství – ukončení I., II. a III. Etapy,  
            v současné době hlavním úkolem IV. Etapy – Aktualizace komunitních plánů SS na  
            místní úrovni v souladu se Standardy pro proces KP. 

 
11.) Nová služba pro děti a rodiče (i nastávající) – v provozu o.s. Brouček, pravidelné  
       schůzky v bývalé ZŠ Na Příkopech. 
 
12.) Dne 28.2.2007 se uskutečnila v Praze III. Celostátní odborná konference plánování  
       rozvoje SS (hlavním tématem konference bylo seznámení s postavením a úlohou  
       krajských metodiků – podpora plánování SS). 
 
13.) Návrh pro přítomné poskytovatele SS: Ve Zpravodaji pravidelné příspěvky  
        jednotlivých poskytovatelů SS (prezentace zařízeních a služeb kosteleckého regionu)  
        Mgr. Vašíček navrhl uveřejnit odpovědi na nejčastější dotazy, které občané vznášejí  
        na zařízení 

Zajistí:  
Kovaříčková (jednání s redakční radou Zpravodaje a následné vyzvání poskytovatelů 
SS o příspěvky) 
Termín: březen 2007 
 

14.) Členové byli informováni, o dokončené výstavbě ÚSP v Opočně, v Českém Meziříčí  
        a v Přepychách. Mgr. Vašíček navrhl možnost návštěvy tohoto zařízení pro členy II.  
        pracovní skupiny 

Zajistí:  
Mgr. Vašíček  - dohodne možnost prohlídky a termín oznámí pí Kovaříčkové, která 
bude informovat členy skupiny. 
Termín: dle možností 
 

15.) Navrženo: Zajistit „Bezpečnostní preventivní program pro seniory“ – besedy  
       zaměřené na obranu proti krádežím, podvodem, přepadení aj. (v jídelně pečovatelské  
       služby.),  pí Minaříková nabídla pro tyto besedy klub důchodců 

Zajistí: Kovaříčková – předběžně dohodnuto s PČR na měsíc květen. 



 

     

 
Projekt „Standardizace procesu komunitního plánování na území Královéhradeckého kraje“ je spolufinancován 

Evropským sociálním fondem, státním rozpočtem České republiky a Královéhradeckým krajem. 

3

 

Termín: Do 15. dubna bude pevný termín nahlášen pí Minaříkové (uzávěrka 
Zpravodaje).   
 

16.) Navrženo klubu důchodců: „Noviny pro seniory“, které by vycházeli např. 3x za rok. 
Senioři by si sami vybrali témata a připravili příspěvky (např. literatura, zdraví, 
recepty, zahrada, zajímavosti, ukázka z knih, výměna zkušeností, tajenky aj). Tisk 
menšího počtu by zajistila včetně přepisu a financování pí Kovaříčková.  
pí Minaříková (za klub důchodců) návrh této činnosti zamítla. 
Zajistí: pí Minaříková - předat návrh výboru klubu důchodců, projednat a informovat 
pí Kovaříčkovou 
Termín: nejbližší schůzka výboru KD 
 

17.) Předána informace o.s. Unikátní projekty -  „Zvyšování adaptability občanů se  
       zdravotním postižením“ – projekt je zaměřen pro dlouhodobě nezaměstnané občany  
       se zdravotním postižením. Termín vzdělávání březen – červen, kurzy jsou zdarma.  
       Pro týdenní kurzy je zajištěno ubytování včetně asistentů. 
       Písemnou nabídku předat pí Fidlerové (SPCCH) 

Zajistí: Kovaříčková 
Termín: společně se zápisem 
     
 
Diskuse: 
Ing. Stehlík – upozornil na posedávání mladistvých na opěradlech laviček a jejich 
ničení. 
Mgr. Johanidesová – nedostatečný počet laviček, chybí i na náměstí – když senioři 
čekají na autobus 
pí Tichá – přiblížila činnost DD v Albrechticích n. Orl., kde poskytují ošetřovatelskou 
vysoce specializovanou péči (o klienty trpící diagnostikovanou Alzheimerovou 
chorobou). 
pí Hejnová (zastoupení za GC v Tý) – pečovatelská služba se rozšířila i do Nové Vsi  
pí Kovaříčková – na příští jednání připravím mapu Kostelecka – pokrytí pečovatelské 
služby v našem regionu 
pí Blažková – zvážit, zda neumístit kamery před vchod a na chodby v DPS 
pí Kovaříčková – z jednání I. pracovní skupiny vyplynula potřeba svolat jednání 
ohledně neohlášených, dlouhodobých návštěv v DPS (jednání proběhne dne 8.3.2007), 
za účasti PČR, Městské policie, zástupce bytového podniku aj. 
pí Blažková – přiblížila aktivizační programy pro seniory, které proběhly v roce 2006 
v DPS  
 
 
V Kostelci nad Orlicí dne 6. března 2007 
Zapsala: Kovaříčková Běla  
    


